
Haveforeningen Venezuela 

Bestyrelsesmøde den 9. september 2024 

Tilstede: Palle, Michael, Lene, Christian, Lisbeth, Helle 

Ad.1: Havevandring. Det ser rimeligt ud rundt omkring. Der var ikke meget at noteret.  

Ad. 2: Mail fra medlem ang. bro forende af Kronprinsevejen. På nuværende tidspunkt gør vi ikke noget ved 

den. Der kan evt. sættes hønsetråd på for at afhjælpe den bliver glat. Formanden har hønsenet med store 

masker, der gerne må hentes og bankes på.  

Ad. 3: Ang. Kiosk. – hjemmesiden tjekkes og opdateres.  

Bestyrelsen kontakter igen, tidligere forpagter i forbindelse med at få foreningens køleskab tilbage.  

Ad. 4: Info om møde med Kystdirektoratet.  Den 5. sep. var bestyrelsen inviteret til møde med 

Kystdirektoratet. Der laves opslag på hjemmesiden herom. Med b. la. Slides fra mødet.  

Ad.5: Kommende havevandring: torsdag den 17. oktober & bestyrelsesmøde den 14. november  

Ad. 6: Kommende fælles arbejdsdag: Lene & Michael deltager. Helle laver opslag på facebook. Lene står for 

velkomst og afkrydsning. Der skal luges, males og klippes – lægges fliser til bænke i Ævlelunden.  

Ad. 7: Forslag til årshjul: bestyrelsen laver et årshjul i januar som lægges på hjemmesiden og på facebook. 

Ad. 8: Evt. snak om at lave det ene baderum om til et omklædningsrum til baderummet.  

Ang. legepladsen: der er en byggeansøgning på vej til Randers Kommune. Det er ikke bare lige at stille et ny 

hoppedyr op. I uge 38 & 40 komme Søren Brynjolf og sætter legeredskaber op.  

 

Ref. Lisbeth Nielsen 


